
 

 

De heer R.H.F. Leers  
Alhier 
 
 

 

 

 

Heerlen, 

17 september 2024 

 
Onderwerp 

Beantwoording vragen ex. art. 33 RvO. 
 
 
Geachte heer Leers, 
 
Naar aanleiding van uw vragen d.d. 29 augustus 2024 inzake ‘Maanfest; dure 
'hobby' zo'n vegetarisch foodfestival... ‘delen wij u het volgende mede. 
 
Vraag 1 
Nu de Maankwartier pandeigenaar Eagle Real Estate, zoals ik begreep, geen huur 
vragen gaat het volgende: welke invloed heeft dit op uw besluit/op de begroting? 
 
Antwoord 
Het nieuwe eigenaarschap heeft geen invloed op het evenement en ook niet op ons 
besluit om de subsidie te geven. 
 
Vraag 2 
Kunt u bevestigen dat de Heerlense ondernemers die men bij het Maanfest 
betrekken wil c.q. diens ondernemingen Bloom’s en De poort van Herle binnenkort 
sluiten en/of reeds gesloten zijn? 
Indien zij niet meer actief zijn hoe kan/gaat men hen er dan bij betrekken? 
 
Antwoord 
De Poort van Herle en Bloom’s zijn gesloten. Blooms is als één van de ondernemers 
bij het festival betrokken. 
 
Vraag 3 
Men vraagt meer subsidie omdat de inkomsten uit/van sponsoren dalen. Hoe 
verklaart u het feit dat de begroting van 45.250 voor 41.000 Euro uit 
subsidie/sponsoring bestaat? 
-Was deze, uitermate ongezonde, verhouding eerder nog groter?! 
-Zo ja, denkt u niet dat het uitermate ongezond is om een begroting ‘zo goed als 
geheel’ op sponsoring en subsidie te baseren terwijl het een foodfestival is waar 
tegen betaling drank en voedsel verkregen kan worden? 
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Antwoord 
Stichting Hoi Heerlen is een stichting met een sociaal-maatschappelijk doel en heeft 
geen winstoogmerk. De stichting heeft geen financiële reserve. Zonder subsidie en 
sponsoring kan de stichting geen evenementen organiseren. Het getuigt van 
vindingrijkheid en goed ondernemerschap dat men zoveel sponsoren weet te 
vinden.  
 
Vraag 4 
Deelt u de conclusie dat standhouders verre van (met diens stageld) in de kosten 
voorzien? 
 
Antwoord  
Wij vinden het een goede zaak dat ondernemers hun waren tegen een laag tarief 
kunnen verkopen.   
 
Vraag 5 
Denkt u niet dat een (drank)omzet van 2500,- voor 3 dagen festival ‘mager’ is en 
mede vandaar te twijfelen valt aan het bestaansrecht van Maanfest? De beoogde 
5000 bezoekers zouden aldus ieder 50 cent (aan drank) spenderen... 
 
Antwoord 
We weten dat de organisatie 'op safe' speelt en de omzet laag inschat vanwege de 
afhankelijkheid van het weer voor het evenement. Onze subsidieverordening 
voorziet in de mogelijkheid om bij grote winsten de subsidie lager vast te stellen.  
 
Vraag 6 
Met een bijdrage per ondernemer voor 3 dagen deelname van ca. 175,- worden de 
kosten van het festival verre van gedekt. Denkt u niet dat dit danig aanpassing 
behoeft of gaat het om een soort van sponsoring voor/aan deelnemende bedrijven? 
 
Antwoord 
De stichting kiest er bewust voor om het standgeld laag te houden. De 
standhouders zijn kleine ondernemers die bij de inkoop voor dit festival een zeker 
risico nemen. Uit eerdere edities blijkt dat hun kosten hoog zijn. Er is geen sprake 
van sponsoring. 
 
Vraag 7 
Denkt u dat het ‘oké’ is om als (hele) arme stad dermate mee te gaan in een 
subsidie van 7500,- m.b.t. het voorgaande? Zo ja, op basis waarvan c.q. waarom? 
Kent Heerlen niet vele andere prioriteiten en is een onsje minder steun niet veel 
meer op z’n plek? 
 
Antwoord 
We omarmen het Zomer Maan Fest. We zijn trots op de groei die dit festival 
doormaakt, omdat het bijdraagt aan de identiteit en levendigheid van de stad. Het  
  



 

Zomer Maan Fest is een kleinschalig, gratis festival met muziek, waar iedereen drie 
dagen lang kan genieten van lokale bands en muziekverenigingen. Ook kun je er 
kennismaken met gezond en plantaardig eten. Het festival trekt elk jaar 5.000 
bezoekers en krijgt aandacht van lokale en regionale media. De subsidieaanvraag is 
getoetst aan het beleid en verleend volgens de regels. 
 
Vraag 8  
Kunt u de kostenpost van 4000,- voor drukwerk nader verklaren? Dit terwijl 
tegenwoordig de meeste promotie/communicatie online plaatsvind en drukwerk 
bovendien uiterst betaalbaar is. 
 
Antwoord 
De aangereikte informatie geeft ons geen aanleiding om meer informatie te vragen. 
We hebben vertrouwen in de kwaliteit en accuraatheid van de aangeleverde 
begroting.   
 
Vraag 9 
Wat houden 4000,- voor ontwerp en organisatie in? 
 
Antwoord 
De aangereikt informatie geeft ons geen aanleiding om meer informatie te vragen. 
We hebben vertrouwen in de kwaliteit en accuraatheid van de aangeleverde 
begroting. 
 
Vraag 10 
Communicatie en organisatie staan voor 4000,- geboekt. Wat betekend dit en 
waarom komt een 2e maal ‘organisatie’ voor? 
 
Antwoord 
De aangereikte informatie geeft ons geen aanleiding om meer informatie te vragen. 
We hebben vertrouwen in de kwaliteit en accuraatheid van de aangeleverde 
begroting. 
 
Vraag 11 
Is de organisatie wel of niet met diens eigen bedrijven bij de organisatie/uitvoering 
van Maanfest betrokken? Indien ja, gebeurt dit ‘om niet’ of op commerciële basis. 
 
Antwoord 
De organisatoren zijn betrokken bij het evenement met hun eigen bedrijven: 
Zonder Franje (marketing & communicatie) en Groenergras (grafisch ontwerp & 
voorlichting over plantaardige voeding). Zij geven aan maximaal 1/5 deel van het 
gebruikelijke tarief te factureren.  
 
Vraag 12 
Kunt u bevestigen dat Ondernemersfonds Heerlen al diverse jaren meer dan 
20.000,- Euro per editie bijdraagt? 
  



 

Antwoord 
Nee, dat kunnen we niet bevestigen. In de verantwoording van vorig jaar zien we 
een bijdrage van het Ondernemersfonds van €18.500,-. Voor dit jaar is een 
bijdrage van maximaal €25.000,- begroot. De daadwerkelijke bijdrage is nog niet 
bekend, omdat deze afhangt van het werkelijke tekort. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Heerlen, 
 
de secretaris, de burgemeester, 
drs. V.N. Gosselink-Van Dijk drs. R. Wever 
  
 
 
 


